
           

                
REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 
Gradonačelnik 
 
Klasa: 021-05/18-02/75 
Urbroj: 2144/01-01-18-2 
Labin, 30. studeni 2018. 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA LABINA 
                                                                      Vijećnicima - svima 
 
 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Nenad Boršić (HDZ) je na 19. sjednici Gradskog 
vijeća Grada Labina održanoj 20. studenog 2018. godine postavio  vijećničko pitanje: 
 
„Primjetno je da su na našem području prisutne sve obilnije padaline tako da se prikazuju i 
određeni problemi koji se pojavljuju već duži period tako da su mi se građani u ulici ispod 
bivšeg Varteksa pokraj igrališta OŠ Matija Vlačić  obratili sa pitanjem dali se može riješiti 
pitanje oborinskih voda jer im bukvalno zaplivaju ulazi u kuće kod malo većih padalina ako da 
kada se planira pristupiti rješenju tog problema.“ 
 
ODGOVOR: 
 
Poštovani, 
zahvaljujemo na pitanju. Veći dio problema sa oborinskim vodama na tom dijelu Novih zgrada 
je riješen i to sa rekonstrukcijom ulice Aldo Negri. U parku hrvatskih branitelja je izveden upojni 
bunar koji će prihvatiti oborinske vode iz ulice Aldo Negri, koje su prije rekonstrukcije  
navedene ulice se slijevale u ulicu Matka Laginje.  Istina je da na području Novih zgrada imamo 
trenutno mješovitu kanalizaciju. I da je potrebno napraviti projekat odvodnje kojeg ćemo 
nastojati realizirati u šta je prije moguće i onda sukladno projektu pristupiti rješavanju 
najkritičnijih lokacija unutar „Novih zgrada“. 
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